

《单词百科:nosocomial是什么意思?nosocomial怎么发音?nosocomial的解释和用法》

英语单词nosocomial是什么意思?nosocomial怎么读?nosocomial怎么发音?简答网为您整理了nosocomial的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看一看吧!



nosocomial怎么读

nosocomial的读音:[, nɒsə'kɒʊmɪəl]

nosocomial的意思

1、adj.医院的;

nosocomial的双语例句

1、Comprehensive measures must be administrated to prevent and treat nosocomial fungus infection.

预防和治疗医院真菌感染需采取综合措施.

2、Objective To investigate nosocomial infection (NI) in patients with encephalic hemorrhage.

目的探讨颅内出血后病人发生医院感染情况,为颅内出血后医院感染的预防寻找对策.

3、To prevent nosocomial infection in ward and to reduce the rate of infectious disease.

目的做好病房医院感染的管理,降低感染性疾病的发生率.

4、Methods: To look into and analyze the difficulty point in the work of nosocomial infection management.

方法通过调查,分析医院感染管理科的工作难点问题.

5、Results The incidence of nosocomial infection was 78.9 %.

结果老年组发生院内感染30例(78.9%),高于同期非老年组(92例,59.0%).

6、The rational use of antibiotic is key of preventing nosocomial infection.

合理使用抗生素是当前预防医院感染的关键.

7、Objective To discuss the characteristics and correlation factors of nosocomial infections in patients with cerebrovascular diseases.

目的探讨脑血管疾病患者医院感染的发病特点及相关因素.

8、OBJECTIVE To explore the effective methods for the nosocomial infection management.

目的探讨医院感染管理的有效方法.

9、Result The findings showed positive correlation between irrational use of antibiotics and nosocomial infections.

结果医院感染发生率与抗生素不合理应用呈正相关.

10、OBJECTIVE To prevent the nosocomial infection event laboratory.

目的预防检验科医院感染的发生.

11、 In the nosocomial infection, 96 strains were detected and its main pathogens were Gram negative bacteria (46.88 %) .

医院感染中病原体检出96株,以革兰阴性菌为主,占 46.88%.

12、 As a style of hospital risk and crisis outbreak of nosocomial infection unavoidable in hospitals.

医院感染暴发作为医院风险与危机的一种形式是医院运营中不可回避的.

13、 OBJECTIVE To improve the professional ability of nosocomial infection managers.

目的提高医院感染管理专职人员的职业素质.

14、 There are very intimate relationships between nosocomial infection and bacterial resistance.

医院感染与细菌性耐药密切相关.造成细菌性耐药的因素众多.

15、 Objective To investigate the clinical features and pathogens of nosocomial pneumonia in patients with lung cancer.

〔摘要〕 目的了解肺癌患者医院获得性肺炎的临床特点及病原菌感染情况.

以上是简答网为您整理的nosocomial怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。
查看更多关于nosocomial的用法、nosocomial的释义、nosocomial的相关详情请点击：
<https://dict.jiandongshicai.cn/nosocomial>